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1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Het verslag van vergadering 16 januari 2023 wordt goedgekeurd. 

 

2. Evaluatie voorbije activiteiten 

 

a. Receptie 

De aantallen waren zeker ok, er dient niet nog meer te worden voorzien. Huidige concept met wat 

kaas en charcuterie wenst men te behouden. 

 

b. Opendeurdagen 

De opendeurdagen waren een succes, zeker in de kleuterschool waar er 88 personen zich hadden 

aangemeld. De aantallen waren goed ingeschat. De komkommersoep was een groot succes, werd 

heel lekker bevonden. 

Voorziene aantallen: 

- 6 cakes, 18l chocomelk bij de kleine Cade 

- 4 cakes, 4l bij de Cade kleuterschool 

Er wordt gezegd dat er bij de kleuterschool nog iets minder mag worden voorzien dan wat er huidig 

werd voorzien. Het concept met de hoge tafels met wat chips en nootjes was prima voorzien, 

helemaal in orde. 

 

3. Toekomstige activiteiten 

 

a. Taartenslag (16/03) 

Dit zijn de personen die zich al hebben opgegeven: Charlotte, Yasmine, Peter, Gino, Maarten, Tineke 

en evt. haar man, Ive, Susan en Willemien. Als de ouderwerking graag nog extra hulp aanspreekt, 

mag dit worden gevraagd aan school hoeveel collega’s wij nog zoeken om te helpen. Tussen kwart 

voor 3 en half 4u kan er ook door het school eventueel geholpen worden. Er wordt aan herinnerd om 

al om 15u zeker open te doen voor afhaling, dit om de drukte te spreiden. 

Per 4 taarten zal een witte kartonnen doos worden voorzien. Maarten vraagt om tijdens het helpen 

lege dozen zeker niet kapot te doen. Er wordt bekeken of er nog grotere dozen zullen worden 

gebruikt voor de heel grote bestellingen. 

De ouders van de ouderwerking zullen zoveel mogelijk al op voorhand alle bestellingen verzamelen 

en klaarzetten met de juiste nummers dit om het afhalen zo vlot mogelijk te laten verlopen. 

b. Paasactie (30/03) 

Alles werd hiervoor al besteld door Tineke 

Voorbereiding van de paasactie door de ouders vindt plaats vanaf half 8.  

De voorbereiding zal deze keer in de leraarskamer van kleine Cade gebeuren. 

 



c. Teambuilding (02/06) 

Er wordt gevraagd aan de ouders om zich zeker in te schrijven voor onze teambuilding. Het 

inschrijvingsformulier volgt nog. 

d. Schoolfeest (10/06) 

Elke wil heel graag mee nadenken over andere zaken om eens te organiseren voor de kinderen op 

het volgende schoolfeest.  

Er wordt wel vermeld dat het huidige concept met springkastelen wel zeer gemakkelijk en 

aantrekkelijk is naar meerdere kinderen toe, dat dit ook wel breed aanspreekt. 

Er wordt ook vermeld dat er met het schoolteam al een omslag werd gemaakt en dat het dit 

schoolfeest ook eens op een andere manier kan worden georganiseerd. Er wordt vermeld dat het 

interessanter is dat we het ook eens anders bekijken: bijvoorbeeld naast 1 springkasteel, allerhande 

activiteiten nog daarnaast.  

Knutseltafels zouden bijvoorbeeld kunnen. Ook bij een nieuw concept kan er rekening worden 

gehouden met leerlingen die het moeilijker hebben en/of het motorisch zwaar hebben. Er kunnen 

bijvoorbeeld ook eens zandbakken worden voorzien in een rustige hoek. 

Hierover wordt verder vergaderd in een beperktere werkgroep door school en ouderwerking op 

7/03/2023 (waarin Elke en Maarten vanuit de ouderwerking zullen participeren). 

d. Laatstejaarsreceptie 

Concept vorig jaar wordt gewoon best terug herhaald met de lekkere groentjes en warme hapjes. 

 

4. Vragen/opmerkingen van schoolteam? 

 

Er zijn niet meteen vragen uit het schoolteam. 

Vanuit de ouderwerking wordt volgende vraag gesteld: in verband met de sponsoring/de veiligheid 

aan de zebrapaden, wat is de ingeschatte tijdslijn? 

Meester Kris geeft aan dat dit samengaat met de grootte van het budget, of het wel realiseerbaar zal 

zijn of niet. Vraag wordt ook of er eventueel een meeting zou belegd kunnen worden met de 

gemeente om het in de winter volgend jaar verkeersveiliger maken.  

Volgend antwoord wordt hierop gegeven. In de gemeente is een gemeentelijke verkeerscel actief die 

aandachtpunten bespreekt die o.a. de school bezorgt. Dit zijn ook voorstellen of opmerking vanuit de 

werking met de gemachtigde opzichters of vanuit de verkeerswerkgroep binnen het schoolteam. 

Er wordt gevraagd of er andere zaken zijn waar de ouderwerking zou kunnen aan bijdragen voor de 

leerlingen. Nieuw zandbakspeelgoed en ervoor zorgen dat de klassen een buitentuin krijgen, wordt 

gesuggereerd. 

Leerkracht vertelde dat er voor elke klas in de kleuterschool door de kindjes zelf een plantentuin 

door de kinderen gaat worden aangelegd. De ouderwerking heeft gevraagd of zij daar de plantjes 

voor zouden mogen voorzien. Meester Kris geeft aan dat deze beplanting al helemaal aangepakt 

wordt door de gemeente, dus dat dit niet nodig is. Er werd afgesproken dat we gingen wachten tot 

het idee van de kleuterschool verder concreet zou uitgewerkt worden.  



De voorzitter betreurd dat de door de ouderwerking gesponsorde bordspelen, aangevraagd door de 

school, nooit gebruikt worden sinds de start op 1 september. Leerlingen weten niet hoe ze aan de 

dobbelstenen kunnen geraken of dopjes om te spelen. 

Leerkracht geeft aan dat de bordspellen voorzien door de ouderwerking momenteel al worden 

aangewend in een hoekenwerk. Er wordt ook benadrukt dat er bij de bordspellen ook steeds toezicht 

nodig is door een volwassene. Er wordt gevraagd om het eventueel enkel bij één speeltijd toe te 

laten. Er wordt geantwoord dat de middagspeeltijd de langste speeltijd is om de kinderen in de gaten 

te houden en er staat ook extern toezicht. Dat is dan zeer moeilijk om dan de bordspellen ter 

beschikking te stellen met het spelmateriaal erbij. De suggestie wordt gegeven dat de ouders ook 

eens kunnen komen meespelen met de kids indien ze dat wensen. De ouderwerking komt tot het 

volgende idee voor de bordspellen in de kleine Cade: we zullen zorgen voor grote mousse 

dobbelstenen in plaats van kleine dobbelstenen, want kleine dobbelstenen gaan te gemakkelijk 

verloren. Meester Kris liet weten dat we destijds ook al zulke grote mousse dobbelstenen gebruikten, 

maar dat deze snel stuk gaan. Jana zal grotere dobbelstenen bestellen. 

Er wordt gevraagd door de ouderwerking wanneer we iets kunnen voorzien voor de speelplaats van 

de grote Cade. Er werd voor corona door de school geopperd dat er een “droomhoek” zou 

ontworpen worden, waarin we iets zouden kunnen betekenen maar tot op heden is daar nog niets 

concreet uitgewerkt. 

Directie meldt dat de plannen voor speelplaatsvergroening in grote Cade zijn voorlopig even in de 

ijskast gelegd. De ouderwerking stelt voor om alvast iets tijdelijks te voorzien in afwachting van de 

grote verandering, zodat we toch al iets kunnen doen. 

Directie antwoordt dat er een visie hierop moet zijn en het moet een project van iedereen zijn. Een 

hoekje voorzien op de speelplaats beperkt teveel de mogelijkheden naar de toekomst toe. Gekeurde 

zaken met keuringssticker zijn nodig voor de school. 

5. Q&A Vragenronde 

Bij de vragenronde komen er deze topics naar voren:  

- Welke klas is er aan het winnen en wat gaat er worden gekozen als prijs? 

- Hoe scoort de vlaaienactie? 

- Wat zouden we in de toekomst nog kunnen mee helpen organiseren voor onze kinderen? 

In de winnende klassen van de vlaaienactie mag de leerkracht uiteraard ook mee beslissen over wat 

zij graag wenst voor haar klas/leerlingen. Ouderwerking denkt per klas aan maximaal 100€. 

Leerkracht geeft aan dat 50€ ook al wel volstaat. Hierbij wordt er gedacht aan de toffe, kleurrijke, 

driedelige Ikea matten (40€) voor de Kleuterschool. Dit dient in de volgende meeting van de 

ouderwerking volledig duidelijk te worden, welke klassen het juist zijn, zodat de ouderwerking dit in 

orde kan brengen en de leerlingen ervan kunnen genieten. 

Er wordt door de ouderwerking ook nog eens nagedacht over alle acties uit het verleden die relatief 

goed opbrachten. 

Pizza bracht ooit in verleden 1567 euro op en dit werd 3 à 4 jaar achter elkaar georganiseerd. 

Perkplanten bracht ooit 1800€ op. Er wordt ook gedacht om in de plek van kerstrozen, 

pannenkoekplanten te gaan aanbieden omdat dit trendy zou zijn. 

Eerste record: soepactie 

Tweede record: kalenderactie 



Derde record: vlaaienactie 

Er wordt wel ook vermeld dat wijnacties in het verleden niet zoveel opbrachten. 

Als we verder teruggaan in het verleden dan werd er tussen 2007 en 2014 een zelfverdedigingscursus 

gegeven in Cade onder leiding van juf Betty met 2 paracommando’s. Dit was slechts 20 euro te 

betalen door de ouders voor 10 zeer nuttige lessen. Niet alleen fysieke vaardigheden kregen de 

leerlingen toen aangeleerd, maar ook dingen waar je kan over nadenken om je te beschermen: 

bijvoorbeeld fiets steeds aan straatzijde houden om jezelf te beschermen. Dit is iets om verder over 

te reflecteren. 

6. Data voor volgende vergaderingen 

- Maandag 24 april 2023 

- Maandag 22 mei 2023 

- Maandag 26 juni 2023 + verkiezing/stemming 

 


